

Amazing日本
JAPAN 本

6D4N

大阪/京都/金泽/ 名古屋+合掌村

OSAKA/KYOTO/KANAZAWA/NAGOYA + SHIRAKAWA-GO

Tour Code: JBA-3

 **Golden**
Destinations



Japan
日本



Kiyomizu Temple
京都清水寺



Tulip Shikisai Hall
郁金香四季彩馆



Tsutenkaku
新世界通天阁



Shirakawa-go Village
合掌村

行程次序·以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Fushimi Inari-Taisha
伏见稻荷神社



Shiroyama Observatory Deck
天守阁展望台



Gold Foil Museum
金箔博物館

SCHEDULE:

D1 DEPARTURE ✈️ OSAKA (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 OSAKA/KYOTO/ NAGOYA (B/L/D)

- ☑ Fushimi Inari-Taisha
- ☑ Nishiki Market
- ☑ Kiyomizu Temple
- ☑ Nagoya Sakae Shopping Street

D3 NAGOYA/ SHIRAKAWA-GO (B/L/D)

- ☑ Food Replica Workshop (DIY)
- ☑ Gujo Hachiman Village
- ☑ Shirakawa-go Village
- ☑ Shiroyama Observatory Deck

D4 SHIRAKAWA-GO/ KANAZAWA (B/L/D)

- ☑ Tulip Shikisai Hall
- ☑ Ninja Village
- ☑ Kenroku-en
- ☑ Gold Foil Museum

D5 KANAZAWA/OSAKA ✈️ DEPARTURE (B/L/D)

- ☑ Omicho Market (Seafood Market)
- ☑ Tsutenkaku
- ☑ SinSaibashi Shopping Arcade

D6 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

NAGOYA

- ◆ **Food Replica Workshop** - Wax or plastic representations of dishes that many restaurants in Japan put on display to entice and inform patrons. We can learn and DIY here.

KYOTO

- ◆ **Fushimi Inari-Taisha** - The shrine sits at the base of a mountain also named Inari which is 233 metres above sea level. Early Japan, Inari was seen as the patron of business, and merchants and manufacturers have traditionally worshipped Inari. Each of the torii at Fushimi Inari Taisha is donated by a Japanese business. First and foremost, though, Inari is the god of rice.

SHIRAKAWA-GO

- ◆ **Shirakawa-go Village** - One of the UNESCO World Heritage Sites in Japan. Houses built in the "gassho style" are defined as having a roof in the shape of a triangle, similar to hands folded in prayer.
- ◆ **Shiroyama Observatory Deck** - This is the best spot to obtain a panoramic view of Shirakawa-go Village.

KANAZAWA

- ◆ **Tulip Shikisai Hall** - 600 kinds of species, 2.5 million of colorful tulips drove! During the Expo, also held a variety of fashion flower show held so full of a lot of fun in the hall!!! Useful tulip painting touching the ground and painted gourd pond water emerges rare flower beds, flower beds and other attractions in the power of love.
- ◆ **Kenroku-en** - one of the three most beautiful gardens in Japan. Means a garden combining the six attributes of a perfect garden. As a strolling-style landscape garden, it incorporates fancy designs in every corner, achieving peerless scenery in each season up to this famous temple.

OSAKA

- ◆ **Tsutenkaku** - There is a smell of Showa bustling street, a lot of fried string store this; that year Tsutenkaku Osaka landmarks, imitation is the Eiffel Tower in Paris; in the new world of the street you can see the inevitable Tsutenkaku.
- ◆ **Sinsaibashi Shopping Arcade** - a covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop. Shirakawa-go Village.



Special Cuisine :

- ☑ Pork Shabu-Shabu Set
- ☑ Japanese Organic Buffet
- ☑ Teppanyaki Buffet
- ☑ Kushikatsu Set
- ☑ Japanese Set Meal



Hotel 4 Nights :

- ☑ Osaka Sun Plus Hotel or similar x1 Night
- ☑ Nagoya Sun Route Hotel or similar x1 Night
- ☑ Route Inn Grantia Hidatakayama or similar x1 Night
- ☑ Kanazawa Mystays Hotel or similar x1 Night



Nishiki Market
錦市場



Omicho Market
近江町市場



Gujo Hachiman Village
郡上八幡古村



Kenroku-en
兼六园



Ninja Village
金泽长町武家屋

精简行程:

第一天 启程 大阪 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 大阪/京都/名古屋 (早/午/晚餐)

- ☑ 伏见稻荷神社
- ☑ 锦市场 (特色食品街)
- ☑ 清水寺
- ☑ 名古屋荣购物街

第三天 名古屋/白川乡 (早/午/晚餐)

- ☑ 食品模型创作馆 (DIY)
- ☑ 郡上八幡古村
- ☑ 白川乡合掌村 (世界遗产)
- ☑ 天守阁展望台 (白川乡全景)

第四天 白川乡/金泽 (早/午/晚餐)

- ☑ 郁金香四季彩馆
- ☑ 金泽长町武家屋
- ☑ 兼六园
- ☑ 金箔博物馆

第五天 金泽/大阪 回程 (早/午/晚餐)

- ☑ 近江町市场 (海鲜市场)
- ☑ 新世界通天阁
- ☑ 心斋桥商店街

第六天 抵达 (机上用餐)



风味餐:

- ☑ 猪肉火锅定食
- ☑ 日式有机自助餐
- ☑ 日式定食
- ☑ 大阪串杨定食
- ☑ 铁板烧任食

观光景点:

名古屋

- ◆ **食品模型制作工厂** - 日本餐馆门口橱窗里摆放着各式美味料理的模型, 在这里可以亲眼见到制作的全过程。

京都

- ◆ **伏见稻荷神社** - 伏见稻荷大社每年都有大量的香客前来神社祭拜求取农作丰收, 生意兴隆, 交通安全。另外起源于江户时代的习俗, 前来此地许愿的人们往往会捐款在神社境内竖立一座鸟居来表达对神明的敬意, 使其神社的范围内竖有数量惊人的大小鸟居, 而以「千本鸟居」之闻名日本全国乃至于海外。

白川乡

- ◆ **合掌村** - 于1995年列入世界文化遗产, 因为冬天的景色如同童话故事中情景一般, 故被誉为『冬日的童话村』。这是日本一种特殊的民宅形式, 特色是以茅草覆盖的屋顶, 呈人字型的屋顶如同双手合十一般, 于是就被称为『合掌』。合掌造为木造建筑物, 在兴建的过程中完全不用钉子, 但仍然十分坚固。合掌造的屋顶十分陡峭, 这是使积雪容易滑落不会堆积, 以避免冬季的大雪将屋顶压垮。
- ◆ **展望台** - 这里可以仰望美丽的童话合掌村。

金泽

- ◆ **郁金香四季彩馆** - 600种品种, 250万棵的郁金香色彩鲜艳地开着! 博览会期间, 也举办召开各种各样的时尚花展等充满了很多乐趣!! 在会场里, 有用郁金香香的动人的地上画及在葫芦池里浮现出罕见的水上花坛, 爱的力量景点花坛等。
- ◆ **兼六园** - 日本三大名园之一。因兼具「六胜」的六种景观意境, 而得名。林泉回游式庭园, 随处可见的创意, 酝酿出春、夏、秋、冬四季不同的风情, 演绎出其他庭园无法比拟的景观。
- ◆ **近江町市场** - 有着近300年的历史, 座落在金泽的市中心, 每年11月到3月是海产丰收的季节, 放眼望去, 每个摊位的海鲜都明码标价, 并且十分新鲜。这里从简单的小吃摊到居酒屋, 能够满足不同食客的需求。

大阪

- ◆ **新世界通天阁** - 是一条有昭和气息的繁华街, 有很多炸串店这种; 通天阁是当年的大阪地标, 模仿的是巴黎埃菲尔铁塔; 在新世界的街上必然可以看到通天阁。
- ◆ **心斋桥商店街** - 大阪最大的购物区, 也是日本最长的天缝式购物街, 集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店, 既有日本菜, 也可以品尝到中国、韩国、亚洲、美洲和欧洲等世界各个国家、各个地区不同的风味呢。



酒店住宿4晚:

- ☑ Sun Plus大阪酒店或同级 x1晚
- ☑ 名古屋Sun Route或同级 x1晚
- ☑ 高山Route Inn温泉酒店或同级 x1晚
- ☑ 金泽Mystays酒店或同级 x1晚



Food Replica Workshop
食品模型创作馆



SinSaibashi Shopping Arcade
心斋桥商店街

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	JAPANESE YEN - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在日本都能通行 * Credit cards are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	JPY 100 = MYR 3.70 100 日元 = 3.70 马币	拨号代码 Dial Code 	JAPAN : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	2 flat paralles pin *Please bring a universal electric plug adapter 两扁头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not mare than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C		
	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C		
	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C		
	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期 :	<input type="text"/>	Flight : 航班行程 :	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费 :	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费 :	<input type="text"/>
Tipping: 小费 :	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费 :	<input type="text"/>
Visa: 签证 :	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险 :	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

